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1 .
N:ivrh na uznesenie

miestneho zastupitel'stva E. ......12012NI
mestskej iasti Bratislava - Lamai

zo dia 20. 09.2012
k vystupom z komisii

Miestne zastupitellstvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. berie na vedomie

Informdciu o vlistupoch z komisii

- c nri noin i ernL eini

- hcz nrinnrrrierrnlr

Zhvery z rokovani komisii

Zaznam
zo zasadnutia Komisie vystavby, 0zemneho rozvoja a regionalnej politiky

zo dha 11.9.2012

Pritomni : podl'a prezenenej listiny

Zasadnutie otvorila predsednieka komisie a privitala pritomnych 6lenov komisie, poslancov miestneho
zastupitel'stva a hosti.
K riadnym bodom programu zaujala komisia nasledovne stanoviska: -
1., Ustna informicia o postupe prec pri zabezpe6ovani UPD z6ny Malokarpatsk6 namestie
a Zedak- osobna prezentacia UPD z6ny ZeEAk lng.arch,M,zelinom
- dlenovia komisie boli obozn6meni s mapovym podkladom trasovania hlavnej obsluznej komunikecie
C1, ktore bolo prezentovan6 aj na spolodnych rokovaniach komisii dfra 18.7.2012 a23.8.2012 a na
rokovani u Hlavnej architektky Bratislavy lngrid Konrad dha 6.9.2012. Na zeklade vystupov ztohto
posledn6ho rokovania bol pisomne osloven! Magistrdt hl.mesta SR BA na potvrdenie navrhovanej
polohy komunikacie C1, ktor6 je optimalne umiestnene vzhl'adom na vlastnicke vzt'ahy, morfologiu
ter6nu a technick6 riesenie. Mapovy podklad bude opatovne k dispozicii cca 2-3 tyadne na vyjadrenie
na IVIU Lamad a bude dodany aj vo forme PDF, aby s nim boli oboznemeni obdania aj na web stranke.
- komisia podporuje prezentovany navrh

2., URBfCOM a.s., Dr.Vl.Clementisa 10, 82102 BA- Ziadost' o vyjadrenie k AS ,,lnvesti6ny zemer
Lamad- Star6 zehady"
- komisia odpor0da rie5it statickl dopravu vzhl'adom na skutodnost, Ze predloZena AS je z roku 2007
a aktualna situ6cia v okoli a technick6 normy sa uZ zmenili
- komisia upozoriuje na nutnost dodrZania podmienok uvedenych v tejto Stldii pokial' sa jedna napr.
o obdiansku vybavenost a pod.

Z a : 9
3., MUDr.Zora Stykove, Grosslingova {9, 81109 BA- Ziadost'o stanovisko k prestavbe a pristavbe
RD na Vrandovidovej 48
- komisia sUhlasi s navrhovanym riegen[m

Za:  6 zdtzal sa: 2
4., Pavel Kralovid, Zhorinska 60, 84103 BA- ziadost' o stanovisko k zameru qistavby RD na p.d. 328
k.U.Lamad
- komisia sirhlasi s navrhovanli'm z6merom

Za: I
5., MUDr. Pavol Lauko, Rozvodna filB, 8310'l BA- Ziadost' o stanovisko k zmene stavby pred
dokondenim p.t. 25551203 k.U.Lamad
- komisia nesuhlasi so zmenou stavbv Dred dokon6enim

Z a : 8



6., Informecie
7., R6zne
A/ lng.D.Valentovi6 CSc.- informicia o podivnfch machiniciich pri predaji cyklistick6ho
Stadi6na

- dlenovia komisie boli obozn6meni s textom prispevku, ktorli bol odvysielany dia 4.9.2012
v TV Markiza a ktoni' sa tykai predaja cyklistick6ho Stadi6na v roku 2006 a to od Slovensk6ho
zdruzenia telesnej kultury Slovenskemu zvaizu cyklistiky s.t.o. za 45 mil. Sk, nesledne predaj
WYNN s.r.o. za 45 mil.200 tisic Sk a nakoniec rakriskej firme za 200 mil.Sk.. elenom komisie
bolo navrhnute uznesenie, aby bola na investora vznesen6 poziadavka na vydokladovanie
financii t.zn., aby boli prezentovane oficialne zdroje, vliska jednotlivych poloziek a hlavne
povod Defiazi.

- Clenovia komisie po diskusii odpor0daj0 vypracovat' komplexnrl prdvnu anallzu smerujicu
k vypovedaniu nejomnej zmluvy a pozaduju splnenie vsetklich podmienok a zeruk v pripade,
Ze spol. nekonala podl'a platnej zmluvy

Za :  12
B/ f ng.T.Linkayov6, Stanekova 17,84103 BA. Ziadost'o vydanie zdv. stanoviska k novostavbe RD
p.t.25551425,25551719 a 25551431 k.0.Lamad pre investora Ing.J.Fusko- materi6t bot stiahnuti
z rokovania komisie 11.6.2012-za osobnej f6asti Ing.Fuska

- dlenovia komisie boli obozndmeni s doplnenym materialom v zmysle zeznamu z komisie dria
11.6.2012 o stanovisko spracovatel'a UeO zOny Zeoak Ing.arch.M.Zelinu a o destn6
prehlasenie, Ze investor poskytne bezodplatne 6ast' parcely na vybudovanie pristupovej
komunikacie MO 6,5/30 vo vel'kosti 13,6 m2.

- dlenovia komisie nes0hlasia s vydanim dodatodn6ho stavebn6ho povolenia a navrhuj0, aby sa
naSiel sp6sob, aby boli vlastnlci tlchto diernych stavieb vyrazne znevyhodneni nielen pokutou,
ale aj in)im sposobom oproti vlastnikom, ktori maju pozemky na Zeeeku a 6akaj0 na
spracovanie UPD 26ny Zedak

za: 5 zdf ial  sa: 7

G/ Lesn6 spolodenstvo majitelbv urbaru a lesn6ho spolodenstva- poziadavka na vyjadrenie
k pl6novanej vlistavbe na parcel€rch v zmysle predloZen6ho geometrick6ho pl6nu v lokalite medzi
ulicami Rajtekova- Pod nesypom a Rozalska povodne parcela 1763/1 k.U.Lamad- za osobnej fcasti
p.KovaCi6a

- blenovia komisie boli obozndmenf so skutodnostou, Ze tato parcela bola geometricklm
planom rozdelena na jednotliv6 budtce stavebn6 pozemky, ktor6 podla zamerania siahaju aZ
pod Rajtdkovu ulicu. Lesn6 spolodenstvo si nebude n6rokovat' vysporiadanie tychto
pozemkov, ale pozaduje moznost' vyuzit' tieto parcely v celej vel'kosti a umiestnit buduce
oplotenie aZ po komunikAciu. Netika sa to v5etkych stavebnich pozemkov, nakolko v ramci
geometrick6ho pldnu bola navrhnuta aj vnutroareelovii obsluzna komunikacia Zdrovefi budu
respektovat' jestvuj0ci par6ik pod Rozalkou, ktory?je umiestnen! na spominanej parcele.

- dlenovia komisie v diskusii upozoniuju na skutodnost, Ze Rajtdkova ulica je v tejto dasti
vznaonom klesani a vijazd by mohol byt' nebezpeeny najma vzime, ked' sa auta
nekontrolovatel'ne Smykaj[. Preto odpor06ajU posun0t oplotenie len v ramci vjazdu na
pozemok vo vzdialenosti cca y2 a2% m od komunikacie.

- Na zaklade vyssie uveden6ho dlenovia komisie odpor0daj0 spracovat jednoduchu
zastavovaciu 5t0diu uzemia, v ktorej projektant na z6klade platnych technickych noriem
navrhne nielen umiestnenie stavieb buducich rodinnich domov, ale spracuje aj dopravn6
rieSenie.

D/ Clenovia komisie poZadujri premiestnif zeleny reklamni panel z Malokarpatsk6ho namestie
pred predajriou FUXO a vyuzit'stenu tejto predajne v buducnosti na tento idel.

Za: g

Clenovja komisie sa dohodli, 2e pl6novan6 najblizsie zasadnutie komisie bude 16.10.2012.

Zapisala: Ing. V. Rychtarikova
l i r /
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/

Overila: Ing. G. Bizohova Brat is lava, 11 .9.2012


